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Tisztelt Elnök Asszony!

„Történt-e jogszabálysértés a Postabank privatizációja során 11.?" címmel a Házszabály
91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani dr. László Csaba Pénzügyminiszter úr részére . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Amint az bizonyára Ön előtt is ismeretes, K/6128 . számú írásbeli kérdésemmel arra vártam
Miniszter Úr válaszát, hogy történt-e jogszabálysértés a Postabank Rt . közelmúltban lezajlott
privatizációja során .

A válaszlevél elolvasását követően tájékoztatom a Miniszter Urat, hogy azt elfogadni nem áll
módomban, ugyanis változatlanul kérdésesek számomra bizonyos körülmények, amelyek
tisztázása érdekében várom szíves válaszát .

A tranzakció lebonyolítása kapcsán Ön megjegyezte, hogy „olyan nemzetközi hírű és
világszerte elismert tanácsadó közreműködésével készültek a szükséges dokumentumok,
folytak az egyeztetések és a konzultációk, hogy az a nemzetközi sajtóban is elismerést váltott
ki." Álláspontom szerint az Ön által felsorolt kvalitásokkal bíró tanácsadók ismertségéből
nem következik feltétlenül azok tévedhetetlensége, illetve a sajtó elismerése nem jelenti
feltétlenül a magas és kifogástalan szakmai színvonalat sem . Mindezekre tekintettel
változatlanul kérem a T. Miniszter Urat, hogy jelölje meg a projectben részt vevő
tanácsadókat, hiszen a felsoroltak nem nyújtanak megnyugtató eligazítást.

Feltett kérdéseimre a választ írásban kérem .

Kelt Budapesten, 2003 . december 12. napján
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